
 
Protokoll styrelsemöte Nynäshamns brukshundklubb 
30 augusti 
 
§ 54-63, No 7 
 
Närvarande:  
Maria Gabrielsson, ordförande,  
Linda Penttilä, vice ordförande (via telefon),  
Kerstin Ek, kassör,  
Elin Näslund, sekreterare,  
Håkan Sjödin, ledamot,  
Åsa Fernström, ledamot,  
Anelie Andersson, ledamot,  
Annica Nordström, suppleant 
 
Frånvarande: 
Magnus Strid, suppleant,  
 
§ 54 Mötet öppnas 
 
§ 55 Val av justerare – Annica och Åsa 
 
§ 56 Fastställande av dagordningen – dagordningen fastställdes med tillägget  
 
§ 57 Föregående protokoll 
 
§ 58 Ekonomisk rapport. 

a) Verifikationslista, se bilaga 1.  
b) Resultatrapport och balansräkning för perioden, se bilaga 2. 

 
§ 59 Skrivelser – vidarebefordrat mejl till styrelsen från SKK ang. disciplinärende.  
 
§ 60 Rapporter från sektorer 

a) HUS/Hundägarutbildningssektorn 
HUS har haft HUS-möte och planerat in Instruktörsmöte den 20 september (kallelse har 
ännu ej gått ut). Vi har flera kurser igång och på gång att läggas ut. Roligt nog är det många 
jämfört med tidigare och nästan alla kurser fylls upp. 
 
Vi har även dragit igång träning med tema på de onsdagar vi fått ihop folk som vill hålla i 
det. Vi tar en symbolisk summa för det och ser det som medlemsvård. Det sker nästan 
varje onsdag som inte har tävling eller dyl. Vi får se vad utfallet blir.  
 
Kurser 
Pågående:  
Agility nybörjare dagtid (vet ej om den startat) 
Agility nybörjare kväll 



Brukslydnad lägre - elit 
Förberedande BH/VT prov 
Bäst-var-dag 
Nosework/specialsök mot tävling 
Tävlingslydnad start och klass 1 
Utställning 1 dag 
 
 
Kommande 
Brukslydnad lägre - elit Therese har gått med på att hålla en till, vi har 4 intresserade som 
inte kom med på den första 
Valpkurs  
 
Instruktörerna får i dag 150 kr/lektionstimme minus skatter och avgifter som 
Studiefrämjandet sköter åt oss. Denna summa har vi haft väldigt länge och vi i Hus skulle 
vilja att den höjdes.   
 
Vår största utmaning med att ha kurser är att hitta instruktörer som vill hålla i dem. Flera 
av de vi har haft, har av olika anledningar - inte alltid kända - slutat hålla kurser hos oss. Vi 
tror att en ökning kan hjälpa oss att hålla kvar de vi har. Bränslepriserna har gått upp rejält 
och hitintills har vi bara gett reseersättning till de som bor lite längre bort = utanför 
kommunen. Det utgår inget arvode till förberedelser, ordnande av fika eller städning av 
stugan efter. Det föreslår vi heller ingen ändring av.  
 
Vi vill också att det klargörs att HUS är samordnare av alla kurser, eller om det ska delas 
upp mellan varje kommitté. Är det så att det ska delas upp så behöver det komma till en 
lösning på hantering av inkomna anmälningar, betalningssystem mm.  
 
HUS håller i dag i den gemensamma kurs-brevlådan och mailar alla instruktörer sina 
deltagare. Vi håller också i instruktörs träffar, berikning av instruktörerna och uppdaterar 
med utbildningar som finns att gå och information som behöver ut.  
 
För nu rätt många år sen då jag - Kristina - satt i styrelsen satt vi en hel helg och gjorde 
arbetsbeskrivningar kring de ansvarsområden som fanns då. I dag finns det fler/andra 
kommittéer och sektorer så de behövde nog uppdateras. Inklusive vilken kommitté som 
gör vad i dag och var det slutliga ansvaret för olika saker ligger. Vi inser att det kan finnas 
gråzoner och överlappningar, men det behöver ändå förtydligas.  
 
HUS Äskar pengar för att bjuda instruktörerna på middag. 
 
Ny sida för bokning har skapats men är fortfarande inaktiv under tiden som HUS lär sig hur 
sidan fungerar.  
 
Beslut: Från och med idag höjer vi arvodet från 150kr/lektionstimme till 
200kr/lektionstimme. Vi har inte utrymme för någon större höjning men hoppas att om 
kurserna kommer igång kunna höja arvodet ytterligare längre fram. 
 



Beslut: att HUS får bjuda instruktörerna på middag för en summa av 500kr/person.  
 
Beslut: Maria tar fram arbetsbeskrivningarna och skickar ut dem till varje sektor och 
styrelsen.  
 

b) Bruks/Lydnad sektorn 
Tävlingar 2024 

01-maj AKL SPÅR KVÄLL 

15-maj START,KLASS 1 KVÄLL 

26-maj LKL/HKL SPÅR   

28-aug START,KLASS 1 KVÄLL 

03-nov EKL SPÅR   

 
c) Agility- och Hooper sektorn 

2 tävlingar, en klass 2 och en klass 3. Har även haft blåbärs/björnbärs tävlingar. Kommer fler 
under hösten. Fyllt sandsäckarna, fick sponsring av ICA Maxi till plastpåsar. Kerstin har 
beställt in fler rosetter då de vi har håller på att ta slut.  
 
Conny har blivit godkänd domare och Kerstin godkänd tävlingsledare. Planerar för tävling i 
höst.  
 

d) Specialsöks- och Nosework sektorn 
Specialsöket är på gång med mer aktiv träning där vi även tränar på andra ställen är 
klubben. Vi kommer att ha prov den 1/11 och platsen är kar. Det blir på Bygdegården på 
Torö. Det är bokat via Madde Lind (en av våra medlemmars om har kontakter på Torö). Vi 
kommer att ha prisutdelning m.m. vid detta prov. Tänkte ha lite info om Specialsök vid 
medlemsmötet om det är ok. 

 
Noseworktävlingarna den 11/9 kommer att vara på Jursta men sekretariatet är på klubben. 
Marie Ohlsson är TS oh Håkan S läser emot då det är två klasser samtidigt. Vi söker två 
tidtagare. MG är TL för denna tävling och har redan varit uppe på Jursta och samordnat 
med Marie. Den 4/10 är det NW 3 och den kommer vi att ha ute på Torö. Mer info kommer 
i nästa rapport. 
 

e) Mondioring sektorn 
 
f) Rallylydnad sektorn 

Har meddelat Distriktet att vi planerar tävling 11/5-2024. KM 2023 kommer vi troligtvis ha 
15/10. Banträning mot betalning 31/8. Anette har haft 6 privattimmar under juni-juli. 
Efterfrågat rallykurs för nybörjare. Anette och Flipper tog silverplatsen SM 2023. STORT 
GRATTIS! 

 
g) IGP  

Ingen rapport 
 

h) Hemsidan 
Ingen rapport 



 
i) Köket  

Vi behöver fortfarande en ansvarig för köket.  
 

j) Anläggningen  
Försöker få ordning på staketstolparna, byta ut de trasiga. Vi behöver klippa gräset längs 
eltråden, mycket växtlighet så tråden riskerar att inte längre leda ström. Maria frågar om 
Magnus kan, via sin firma, röja under stängslet till en symbolisk ersättning.  
 
§ 61 Övriga frågor 

a) Nordiska mästerskapet 
Maria informerar om NM och ställer frågan om vi är intresserade av att arrangera. Styrelsen 
är positiva och inväntar mer besked efter möte med kommunen nästa vecka.  

b) HUS – kursfördelning 
se info från HUS kring hur samordningen av kurser ser ut.  

c) Staketet  
Det staket vi har fått sponsrat från Byggmax kommer sättas upp mellan IGP/Bruksplanen 
enligt ritning, se bilaga 3. Det beslut vi tagit kring inköp till staket kommer då läggas på att 
köpa in ett säkrare flexibelt staket till att hägna in agilityplanen.  

d) Elavtalet 
Det är dags att teckna nytt elavtal, Håkan undersöker vilket avtal vi vill ha.  
 
§ 62 Nästa möte - 20/9 19.00 

 
§ 63 Mötet avslutas – mötet avslutas 20.59 
 
 
_____________________________________ ________________________________ 
Ordförande, Maria Gabrielsson  sekreterare, Elin Näslund 
 
____________________________________ ________________________________ 
Suppleant, Åsa Fernström   suppleant, Annica Nordström 


